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ابطال انتخابات شورای شهر گرمدره تایید شد
نماینده کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس 
شورای اســامی گفت: در زمان برگزاری 
انتخابات شورای شــهر گرمدره متاسفانه 
تخلفات گسترده ای صـورت گرفت که قابل 

اغمـاض نبـود.
مهدی عســگری گفت: به دلیل این تخلفات هیأت 
عالی نظارت بر انتخابات استان متشکل از نمایندگان 
استـــان در مجلس شورای اسلامی پیشنهاد ابطال 

این انتخابات را به هیأت مرکزی نظـــارت ارائه  و پس از بررسی اسنـاد و مدارک این ابطال 
تائیـد شد.وی خاطرنشان کرد: با اعتراض تعدادی از کاندیداها، پرونده ای در دیوان عدالت اداری 
تشکیل و متاسفانه بدون هیچ ضرورتی، دستـور موقـت مبنی بر تشکیل شورا در این شهر صادر 

گردید که مورد اعتراض قاطبه مردم قرار گرفت.
عسگری افزود: با پیگیری های جدی و مداوم و حمایت مردم عزیز سرانجام دادگاه تجدیدنظر 
دیوان عدالت اداری حکم به تایید نظر هیأت نظارت و ابطال انتخابات شورای شهر گرمدره صادر 
نمود.وی تصریح کرد: هرچند گذشت یکسال برای چنین موضوعی که مستقیما با حقوق عامه 
مرتبط است زمان زیادی است و تشکیل شورا با دستور موقت شهر را دچار چالش ها و مشکلات 
زیادی کرده است اما در عین حال به سهم خود تلاش کردیم که حتی المقدور از تضییع بیشتر 

حقوق مردم جلوگیری شود.

نذر خون تا پایان ماه صفر ادامه دارد
مدیرکل انتقال خون البرز از افزایش ۲۲ درصدی آمار خونگیری در  روزهای 

تاسوعا و عاشورا خبر داد.
سیدمحمد میری اظهار کرد: آمار اهدای خون در تاسوعا و عاشورای حسینی در سال جاری 

۷۲۱  واحد بوده که نسبت به ایام مشابه در سال قبل حدود ۲۲ درصد افزایش داشته است .
وی با اشــاره به اینکه با پایان دهه اول محرم طرح نذر خون به پایان نمی رسد، گفت:  نذر 
خون تا پایان ماه صفر ادامه دارد و اهداکنندگان می توانند طی این مدت با مراجعه به پایگاه های 

استان نذر خود را ادا کنند.
این مسئول گفت: با توجه به نیاز همیشگی بیماران به خون و فرآورده های حیات بخش آن، 
از شهروندان نوع در خواست می شود  تا با اهدای خون آگاهانه و مسئولانه در تمام ایام سال 

یاریگر بیماران باشند.

مدیرکل راه وشهرسازی استان مازندران: 
خرید عرصه مسکن مهر اجباری نیست

مالکان اعیانی واحدهای مسکن مهر اولیه 
و بعدی در استان مازندران الزامی به خرید 

عرصه ندارند.
مهندس سید محمد نظری افزود: واگذاری و فروش 
قطعی عرصه مســکن مهر، صرفا در صورت تمایل و 
درخواست کتبی مالکان اعیانی واحدهای مسکن مهر 

اولیه و بعدی، صورت می پذیرد.
در ایــن رابطه مطابق با جزء )۲( بند )الف( تبصره ۱۱ 

قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ متقاضیان الزامی به خرید عرصه مسکن مهر ندارد. لذا در صورت 
درخواست مالکان اعیانی واحدهای مسکن مهر، شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید 
و سازمان ملی زمین و مسکن مکلف به واگذاری قطعی زمین های اجاره ای ۹۹ ساله متعلق 

به خود هستند.
براین اســاس و مطابق با ابلاغ وزیر راه و شهرســازی اجبار متقاضیان برای خرید عرصه 
واحدهای مسکن مهر در معاملات اولیه و بعدی تخلف از اجرای قانون محسوب می شود و 

با متخلفین در این زمینه برخورد قانونی صورت می گیرد.

معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا مازندران خبر داد؛
 بهره برداری از پروژه آبرسانی سنگر- کفرات نکا 

با بهره مندی ۱۰۲ خانوار روستایی
معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا 
مازندران گفت: با اتمام عملیات پروژه آبرسانی 
سنگر- کفرات در شهرستان نکاء ۱۰۲ خانوار 
این دو روستا از نعمت آب آشامیدنی سالم و 

پایدار به زودی بهره مند می شوند.
مهندس حمید رضا خدابخش پور در گفتگویی اظهار 
داشــت: برای بهره بردای از این پروژه، عملیاتی شامل 
بهسازی یک دهنه چشمه، احداث دو باب مخزن ذخیره 

۵۰ متر مکعبی، تجهیز ۲ واحد ایستگاه پمپاژ ، لوله گذاری خط انتقال به طول ۳/۵ کیلومتر و یک 
کیلومتر لوله گذاری شبکه توزیع اجراء شده است.وی اعتبار صرف شده برای بهره برداری از این 

پروژه را ۳۰ میلیارد ریال اعلام کرد .
معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا مازندران با اشاره به اصلاح شبکه توزیع آب شرب 
روستای ملیج گاله به دلیل فرسودگی شبکه قدیم و پرت بالای آب آشامیدنی گفت:با توجه به 
تراکم بالای شکستگی ها، فرسودگی شدید شبکه قدیم و پرت زیاد آب در این روستا عملیات 
اصلاح شبکه توزیع به طول ۲۶۵ متر، نصب و اصلاح مجدد انشعاب به تعداد ۲۴ فقره و نیز ۷ مورد 
اتصال به کوچه ها با مشارکت شورای اسلامی و دهیاری اجرا شده است.مهندس خدابخش پور 
افزود: برای اجرای این پروژه ۵۰۰ میلیون ریال اعتبار صرف شده که ۳۵۰ میلیون ریال توسط امور 

آب و فاضلاب شهرستان نکاء و بقیه توسط شورای اسلامی و دهیاری روستا هزینه شده است.

اخبار کوتاه 

سخنگو و نائب رئیس شورای اسامی شهر کرج گفت: مدیریت 
شهری در نظام  اسامی ویترین و پیشانی عرصه خدمت رسانی 

به مردم  است.
عمار ایزدیار ، اظهار داشت :خبرگزاری جمهوری اسلامی به عنوان رسانه ملی ، 
رسالت اصلی آن انعکاس و بازگو کردن اقدامات دولت و دستگاه های حاکمیتی 

به مردم است.
سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: این رسانه در 
موضوع امید آفرینی که مقام معظم رهبری تاکید می کنند رسالت سنگین تری 
نسبت به رسانه های دیگر دارد که امیدواریم در حوزه مدیریت شهری در کنار ما 
باشند. ایزدیار با اشاره به اهمیت پاسخگویی مسوولان به مردم تاکید کرد: حتی 
اگر مدیری نتواند کار را به نحو احســن انجام دهد اما  به موقع  و به درســتی 

پاسخگوی سوالات مردم باشد از ناامیدی در جامعه جلوگیری خواهد کرد.
وی با تاکید بر امید آفرینی در جامعه بیان داشت: امروز مدیریت شهری در نظام  
اسلامی ویترین و پیشانی عرصه خدمت رسانی به مردم است و اگر در این بخش 

رضایت شهروندان را داشته باشیم می توانیم امید دوباره را در دل مردم نسبت به 
انقلاب زنده کنیم که در این حوزه ما در میدان عمل و رسانه در انعکاس اخبار 

رسالت سنگینی بر عهده داریم که امیدواریم بتوانیم سربلند بیرون بیاییم.
در ادامه سخنگوی شورای شهر در بازدید از خبرگزاری دانشجویان ایسنا با اشاره 
به اینکه این خبرگزاری یکی از رسانه های وزین و قابل اعتماد و میانه رو است 
که اخبارش مخاطبان زیادی دارد، گفت: امیدواریم با حضور خبرنگاران رسانه های 
شناسنامه داری چون ایسنا زمینه جولان برخی که با نگاه مغرضانه و جانبدارانه به 

مسائل شهر نگاه می کنند کم رنگ شود.
عمار ایزدیار بیان کرد: امسال از حضور مستمر خبرنگارانی که دغدغه امید آفرینی 
در جامعه  را دارند استقبال می شود چون باور داریم که رسانه ویترین هر جامعه 

است و نقش به سزایی در جهت دهی به افکار عمومی دارد.
سخنگوی شورای شهر کرج با اشاره به اینکه پله اول امیدآفرینی باید در حوزه 
مدیریت شهری اتفاق بیفتد، گفت: باید دست به دست هم دهیم تا بیش از گذشته 

امید را در دل های مردم زنده کنیم.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسامی شهر کرج گفت: در 
تصویب برخی از لوایح دوفوریتی ضرورتی وجود ندارد و شتاب 

زده عمل نکنیم. 
به گزارش خبرنگار ما امید سلیمان گرمابکی - حجت الاسلام علیرضا سعیدی 
در شصت و هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به لایحه 
دوفوریتی شهرداری کرج با موضوع اختصاص اعتبار به تقدیر از اهالی رسانه به 
مناسبت روز خبرنگار و برگزاری همایش تجلیل از آن ها اظهار داشت: نمی دانم 
با پرداخت این ارقام به اصحاب رسانه، چه گره ای از کار آن ها باز می شود؟ انجام 

این گونه اقدامات در خصوص خبرنگاران، علاج واقعه نیست. 
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: البته لازم است 
تعریف خبرنگار را بدانیم؛ آیا قرار است فقط کسانی که دارای مجوز هستند و به 
صورت حرفه ای در این عرصه فعالیت می کنند، تجلیل شوند یا تمامی اسامی 
که در سال های گذشته، اخبار را درست یا نادرست منتشر می کردند و گاهی 

خود آن ها به نوعی آسیب اجتماعی بودند؟

سعیدی با اشاره به اینکه آیا صحیح است که یک فرد رسانه ای فنی و هنرمند 
را با کسی که غیرحرفه ای است و گذشته مشخصی دارد، یکسان ببینیم؟ تصریح 
کرد: به نظرم شتاب زده عمل کردن، کار صحیحی نیست و با توجه به مفادی 
که در کمیسیون فرهنگی تصویب شده و نیز تغییر رویکرد، دوفوریت این لایحه 
لزومی ندارد، از طرفی همکاری مدیریت شهری با اداره کل ارشاد باید طی تفاهم 
نامه ای در چند بند آماده و تصویب شود و پس از تصویب کلیات، مشارکت در 

امور اولویت دار مدیریت شهری صورت گیرد.  
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به مسائلی که 
خبرنگاران با آن ها مواجه هستند، مشکلات زیرساختی و بیمه را از جمله این 
موارد دانســت و تأکید کرد: تصمیم گیری عجولانه در این زمینه مشکلی را 
برطرف نمی کند، اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز باید مشکلات 
این قشــر زحمتکش را احصا و بررسی کند وگرنه تقدیر از آن ها که هر سال 
توسط شورای شهر و شهرداری صورت می گیرد؛ شورای ششم شهر کرج علاقه 

مندی و تمایل خود را به انجام امور فرهنگی نشان داده است.

نماینده عالی دولت در اســتان البرز گفت: از همفکری و تعامل 
نخبــگان و افراد صاحبنظر در خصــوص کاهش نرخ بیکاری 
استقبال می کنیم چراکه عزم جدی و همیت ویژه ای برای این 

منظور معطوف کرده ایم.
به گزارش خبرنگار ما ) علی حســن آبی ( - مجتبی عبداللهی در شــورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی که در اتاق بازرگانی اســتان برگزار شد،  
با بیان اینکه بسیاری از واحد های تولیدی و شهرک های صنعتی استان نیازمند 
نیروی کارگری هستند، افزود: اکنون واحد ها و شهرک های صنعتی پویا هستند 

و بواسطه این امر به نیروی کار نیاز دارند.
وی ادامه داد: با توجه به برآورد ها و نیازهای اعلام شده، اکنون در بخش تولید 

و صنعت استان به بیش از ۵ هزار نفر نیروی کار نیاز است.
عبداللهی گفت: باید در راستای تامین نیروی کارگری و ماهر برای کارآفرینان 

اقدام کنیم از این رو قرارگاه اشتغال استان البرز راه اندازی می شود.
وی افزود: البرز این ظرفیت را دارد که بعنوان استان سبز در حوزه اشتغال معرفی 

شود و متقاضیان اشتغال به شغل مناسب دست یابند.
استاندار البرز گفت: یکی از موضوعات مهمی که در شهرک های صنعتی بویژه 

اشتهارد وجود دارد، نداشتن محل سکونت برای کارگران است.
وی افزود: بر این اســاس درصدد هستیم که محل های اسکان کارگران را با 

تخصیص زمین مناسب در شهرک ها به صورت رایگان، ایجاد کنیم.
عبداللهی گفت: صاحبان صنایع و بویژه شهرک های صنعتی می توانند زمین 
رایگان برای این منظور دریافت کنند.وی افزود: این محل های اسکان به شکل 

خوابگاه های انفرادی و یا مسکن های خانوادگی پیش بینی خواهد شد.
عبداللهی گفت: صنایع کوچک جایگاه مهمی در تولید و اشتغال دارند بنابراین 
باید به این امر نیز توجه ویژه ای داشته باشیم. وی افزود: این صنایع در البرز فعالیت 

قابل توجهی دارند که باید برای حمایت از آنها برنامه ریزی دقیقی داشته باشیم.
عبداللهــی در پایان گفت: از همفکری و تعامل نخبگان و افراد صاحبنظر در 
خصوص کاهش نرخ بیکاری اســتقبال می کنیم چراکه عزم جدی و همیت 

ویژه ای برای این منظور معطوف کرده ایم.

عضو شورای اسامی شهر کرج با یادآوری وظایف شهرداری 
در خصوص پیگیری هایی لازم جهت ارائه خدمات به شهر و 
شهروندان و فراهم آوردن رفاه آنان، گفت: معطل ماندن پروژه 
بزرگراه شمالی نتیجه کوتاهی شهرداری در وظایف است و این 
در حالی است که برای توجیه این کوتاهی ها از پروژه بت ساخته 
و به جای ارائه خدمات شاهد بهانه هایی هستیم که از این نهاد 

ارائه می شود.
علیرضا رحیمی با تشریح برخی موانعی که بر سر پروژه بزرگراه شمالی قرار 
گرفته اســت، به عدم امکانات لازم در این زمینه اشــاره کرد و افزود: یکی از 
کاستی های اتمام پروژه یاد شده، جرثقیل مورد نیاز بود که بالاخره و پس از سه 

ماه تاخیر به کرج رسیده است.
وی همچنین از ضعف پشتیبانی مالی این پروژه از سوی شهرداری سخن گفت 
و افزود: حمایت و تزریق مالی به این پروژه مهم در طول سال جاری کمتر از 
۳میلیارد تومان است و این در روند تسریع و اجرای پروژه به نوعی فاجعه به شمار 

می رود و نشان دهنده این است که پروژه در اولویت چندم قرار گرفته است. 
رحیمی اضافه کرد: حتی شهرداری در خصوص جذب سرمایه و تعریف فرصت 

سرمایه گذاری در طول مسیرپروژه نیز بی توفیق بوده است.
این عضو شــورا با اشاره به کوتاهی شهرداری در دیگر موارد مربوط به پروژه 
بزرگراه شمالی از ادامه تخریب ساختمان معروف لیدوما یاد کرد و گفت: انجام 
این امر به تکمیل قرارداد تملک ساختمان مجاور گره خورده که متاسفانه در این 

مورد نیز نتیجه ای حاصل نشده است.
وی ضمن ابراز تاسف از رویکرد شهرداری در به تاخیر انداختن پروژه یاد شده، 
عنوان کرد: درصورت ثباتِ رویکرد و دیدگاه فعلی شهرداری به این پروژه مهم 

ترافیکی، کمی عمیق تر و دقیق تر در این خصوص اطلاع رسانی خواهد شد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج در ادامه صحبت های خود از اقدام مدیریت 
شهری در خصوص اجرای پل b۰ )حصار( و پل b۲۰ )باغستان( خبر داد و افزود: 
در صورتی که بهانه های اجرایی به اتمام رسیده باشد به امید خدا در حال حاضر 

این پروژه ها در آستانه برگزاری مناقصه هستند.

 مدیریت شهری ویترین و پیشانی 
عرصه خدمت رسانی به مردم است 

  در تصویب برخی از لوایح دوفوریتی 
شتاب زده عمل نکنیم 

 صاحبان صنایع و شهرک های صنعتی استان
 برای ایجاد مسکن کارگری، زمین رایگان دریافت می کنند 

 شهرداری کرج برای توجیه کوتاهی ها 
نباید از پروژه بزرگراه شمالی بتُ بسازد 

اصفهان- محسن راعی:آیین معارفه حمید سرال 
به عنوان سرپرست مدیریت روابط عمومی، علی 
عمرانی به عنوان سرپرست مدیریت عامل شرکت 
پویش معادن ذوب آهن اصفهان و شهرام برومند 
به عنوان سرپرســت مدیریت بازرسی شرکت با 
حضور مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان و تنی چند از مسئولین سه شنبه هجدهم 

مردادماه برگزار شد.
در ایــن آیین از زحمات و تلاش های دلســوزانه و صادقانه 
علیرضا امیری مدیر سابق روابط عمومی ذوب آهن اصفهان، 
حسن محمدی مدیرعامل سابق شرکت پویش معادن و علی 

عمرانی مدیر سابق بازرسی ذوب آهن اصفهان تقدیر شد.
مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در این 

آیین گفت : توجه به فعالیت های اکتشافی و استخراجی و تامین 
مواد اولیه با بهره گیری از نخبگان این عرصه می بایست اولویت 
اصلی شرکت پویش معادن باشد. وی افزود : چشم انداز اصلی 
ذوب آهن اصفهان ، تولید فولادهای کیفی و با استحکام بالا 
می باشــد که این دیدگاه از قبل در شــرکت وجود داشته و با 
رویکرد جدید در ریل اجرا قرار گرفته اســت .مدیرعامل ذوب 
آهن اصفهان تصریح کرد : نیاز اســت جامعه فنی کشــور و 
ســایرارگان های مرتبط بیش از پیــش با محصولات اصیل 
و کیفی ذوب آهن اصفهان آشــنا شوند و طراحی سازه ها در 
کشور به سمت بهره گیری از این محصولات استاندارد سوق 
داده شود.مهندس رخصتی از برگزاری جشن های دانش آموزی 
به عنوان یکی از موثر ترین برنامه های روابط عمومی شرکت 
یادکرد و گفت : در دورانی که جامعه به امید و نشاط نیازداشت، با 

برنامه ریزی مدبرانه روابط عمومی، اعضای خانواده بزرگ ذوب 
آهن اصفهان در این جشن ها حضور یافتند و لحظات ماندگاری 
ثبت شد و لذا شایســته می دانم از مجموعه مدیریت روابط 

عمومی شرکت، تشکر وقدردانی نمایم .

شایان ذکر اســت حمید سرال سرپرســت مدیریت روابط 
عمومی، فارغ التحصیل کارشناسی ارشد رشته مهندسی مالی 
و کارشناسی مهندســی صنایع است و سال ۷۸ در ذوب آهن 
اصفهان استخدام شد. وی فعالیت در مدیریت حراست ، مدیریت 
کیفیت ، مدیریت امور فنی بهره برداری ، مدیریت روابط عمومی، 
مدیریت مهندسی فروش و شرکت پویش معادن را در کارنامه 

کاری خود دارد .
علی عمرانی سرپرســت مدیرعامل شرکت پویش معادن، 
فارغ التحصیل فوق لیسانس رشته مهندسی مکانیک است و 
سال ۸۴ با لیسانس مکانیک در ذوب آهن اصفهان استخدام 
شد. وی مهندس طراح در مدیریت فولادسازی ، مهندس ارشد 
مکانیک کنورتور ، سرپرست طراحی مهندسی کارخانه ناحیه 
چدن و مدیریت بازرسی شرکت را در کارنامه کاری خود دارد. 

وی سال ۹۴ به عنوان بسیجی نخبه کشور معرفی گردید.
شهرام برومند سرپرست مدیریت بازرسی فارغ التحصیل رشته 
مهندسی مکانیک از دانشگاه صنعتی شریف است. وی به ترتیب 
در معاونت اجرایی وقت کارخانه در سمت های سرپرست نصب 
تجهیزات و تاسیسات، سرپرست نصب تجهیزات مکانیک در 
پروژه هایی نظیر طرح سبا، قائم دو، بازسازی و مدرنیزاسیون 
کارگاههــای تولیدی نظیر ماشــین های آگلومراســیون و 
کارگاه های ریخته گری و پروژه توازن )نیروگاه حرارتی( فعالیت 
داشته است. برومند همچنین در مدیریت بازرسی شرکت به 
عنوان سرپرســت بازرسی فنی مهندسی و سرپرست بازرسی 
واحدهای تولیدی و توســعه فعالیت داشته است و ناظر پایه 
یک تاسیسات مکانیکی را نیز در سازمان نظام مهندسی استان 

اصفهان در کارنامه کاری خود دارد.

سه انتصاب در ذوب آهن اصفهان

مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اســامی ایران از اصاح آیین نامه کیلومتراژ در 
راستای رعایت عدالت و سیاست های جدید این شرکت خبر داد.

سید میعاد صالحی، در دیدار با همکاران لوکوموتیوران، روسای قطار و مانورچی، اعضای هیات مدیره، معاونان 
و برخی از مدیران راه آهن، ضمن تسلیت ایام عزاداری سید و سالار شهیدان، گفت: پس از برگزاری ۱۴ جلسه 
هیات مدیره، اقداماتی در خصوص اصلاح آیین نامه کیلومتراژ و نظام انگیزشی صورت گرفت.معاون وزیر راه و 

شهرسازی و مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه موضوع کیلومتراژ صرفاً یک عدد 
نیست بلکه تحولی اساسی در مسیر کاری نیرو های عملیاتی است، عنوان کرد: درخواست های به حقی از سوی 
لوکوموتیورانان و روسای قطار و کادر مانور در خصوص اصلاح آیین نامه کیلومتراژ وجود داشت، مساله مهم این 
است که هم عدالت رعایت شود و هم تا جایی که مقدور است، تبعیض بین نیرو های عملیاتی از میان برداشته 
شود.مدیرعامل شرکت راه آهن با تاکید بر اینکه موضوع کیلومتراژ باید یکپارچه شده و پرداختی ها بر مبنای آن 

صورت گیرد، اظهار کرد: تحول اساسی در آیین نامه کیلومتراژ اتفاق افتاده و سرعت سیر و سرعت سفر در آیین 
نامه جدید، لحاظ شده است.صالحی تصریح کرد: آیین نامه جدید کیلومتراژ، ناظر به یک ریل گذاری جدید 
مبتنی بر عدل، انصاف، و سیاست ها و راهبرد های شرکت راه آهن است و هر شخصی که با رعایت ایمنی، 
سیر بیشتری انجام دهد دریافتی بیشتری خواهد داشت.وی با یادآوری اینکه بایستی اعمال سلیقه مدیریتی 

در کار کاهش یابد، گفت: طبق آیین نامه جدید، پرداخت کیلومتراژ از وضعیت ایستا به پویا تغییر خواهد کرد. 

اصلاح آیین نامه کیلومتراژ شرکت راه آهن 

اصفهان_محسن راعی: معاون توسعه سرمایه های 
انسانی شرکت فولاد سنگان گفت: شرکت فولاد 
سنگان در حوزه جانشین پروی، با تشکیل هسته 
دانشی فولاد سنگان تحت عنوان باشگاه مدرسان 
داخلی و توامان با پروژه های آکادمیک کوچینگ در 
فولاد سنگان، سنگ بنای مدیریت استعدادها در 

سازمان و جانشین پروری را بنا کرده است.
حمید محمدی رفیع معاون توسعه سرمایه های انسانی شرکت 
فولاد سنگان گفت: آموزش نیروی انسانی در صنایع معدنی و 
فلزی کشــور از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است و در حال 
حاضر یکی از مهم ترین فاکتورهای موفقیت شــرکت های 
معدنی محسوب می شود؛ چراکه نیروهای انسانی، سرمایه های 
اصلی ســازمان ها به شمار می روند و شرکت فولاد سنگان در 
حوزه جانشــین پروی، با تشکیل هسته دانشی فولاد سنگان 
تحت عنوان باشــگاه مدرســان داخلی و توامان با پروژه های 
آکادمیک کوچینگ در فولاد ســنگان، سنگ بنای مدیریت 
 اســتعدادها در ســازمان و جانشــین پروری را بنا کرده است.

وی در خصوص اهمیت آموزش نیروی انسانی، بیان کرد: امروزه 
اهمیت حوزه آموزش سرمایه های انسانی در همه فعالیت های 
اقتصادی و صنعتی بر کسی پوشیده نیست. این مهم در حوزه 
صنایع معدنی و فلزی نیز جایگاه خاص خود را دارد. نگاه امروز 
به آموزش سرمایه های انسانی ورود به پارادایم یادگیری بوده و 
تمرکز فرایند آموزش بر توسعه شایستگی های کارکنان سازمان 
است. در حوزه صنایع معدنی و فلزی در بخش های گوناگون 
از اکتشاف، استخراج و ... تا فروش محصولات نهایی، توسعه 
شایستگی کارکنان سلسله وار منجر به افزایش بهره وری و رشد 
دانش بومی شده است و گامی در جهت پیشبرد اهداف کلان 
کشور را در پی خواهد داشت.محمدی رفیع افزود: توسعه سرمایه 
انسانی در فولاد سنگان از اولویت بالایی برخوردار بوده و نگاه 
کلیه مدیران شرکت به مبحث آموزش بسیار پررنگ و برجسته 
است به همین منظور این شرکت در حوزه آموزش، پروژه های 
توسعه ای بسیاری را تعریف و به مرحله اجرا درآورده است که 

از جمله این پروژه ها می توان به اســتقرار اســتانداردهای ایزو 
۲۰۱۹؛۱۰۰۱۵، تعریف شرح مشاغل به صورت فرایندی، ارتباط 
مشاغل به شایستگی ها و صلاحیت ها، تعریف حد بسندگی 
صلاحیت ها، استقرار آکادمی کوچینگ در شرکت به جهت ایجاد 
فرهنگ کوچ در شرکت، تربیت مدرسان داخلی و...، اشاره کرد.

معاون توســعه سرمایه های انسانی شــرکت فولاد سنگان 
همچنین اهداف فولاد سنگان را تشریح و بیان کرد: از اهداف 
ویژه ای که برای واحد آموزش و توسعه های سرمایه های انسانی 
شرکت تعریف شده است، می توان حرکت به سمت استقرار نظام 
صلاحیت حرفه ای کارکنان، برندسازی، پیشتازی و ایجاد تصویر 
مطلوب حاکمیت یادگیری، برنامه ریزی و تدوین برنامه های 
توانمندسازی و توســعه فردی و عملکردی مدیران، طراحی 

فرصت های یادگیری مورد نیاز همگام با برنامه ها و نیز ورورد 
تکنولوژی های روز، فراهم آوری فرصت های یادگیری و توسعه 
شایستگی به منظور ایجاد انجام بهینه امور وظایف شغلی، به 
روزرسانی مهارت ها و شایستگی های شغلی مورد نیاز مشاغل 
با توجه به اســتراتژی های کلان و وظیفه ای و توسعه اخلاق 
حرفه ای و فرهنگ سازمانی بر مبنای ارزش های بنیادین شرکت 

و گروه فولاد مبارکه اصفهان و حفظ کرامت انسانی را نام برد.
تدوین تقویم آموزشی مبتنی بر نیازهای شایستگی

محمــدی رفیع در خصوص چالش های شــرکت  در زمینه 
آموزش، مطرح کرد: در مسیر حرکت به سمت چشم انداز شرکت 
و اهداف و اســتراتژی ها حوزه آموزش و توسعه سرمایه های 
انســانی چالش هایی وجود داشته است. یکی از اهداف تعیین 

شده در استراتژی های سازمان، توسعه شایستگی کارکنان و 
مدیران سازمان بود که از طریق تدوین تقویم آموزشی مبتنی 
بر نیازهای شایستگی در بخش اجرایی قرار داشت که شیوع 
ویروس منحوس کرونا این برنامه را مختل کرد. تدابیر اتخاذ 
شده برای حل این چالش، تهیه و آماده سازی زیرساخت های 
آموزش الکترونیک و آنلاین و برگزاری دوره ها در بستر شبکه 

اینترنت بود که خوشبختانه این مشکل رفع شد.
وی در خصوص اهمیت حوزه منابع انسانی در فولاد سنگان، 
تصریح کرد: در حوزه منابع انسانی، مدیریت سرمایه های انسانی 
و بهره وری سرمایه های انسانی به مثابه چرخ دنده های درگیری 
هستند که با مدیریت صحیح منابع انسانی، چرخ دنده بهره وری 
به حرکت در می آید. نقش آموزش در این بین توسعه شایستگی 

است. توسعه دانش، مهارت و توانایی افراد چه در سطوح اجرایی 
و عملیاتی و چه سطوح سرپرستی منجر به افزایش کیفیت، انجام 
اقدامات شده و همچنین کیفیت تصمیمات اتخاذ شده افزایش 
می یابد. با بهبود سطح کارایی و اثربخشی در تک تک اعضای 

سازمان ، جلوه کلی از بهره وری در سازمان پدیدار می شود.
معاون توسعه سرمایه های انسانی شرکت فولاد سنگان درباره 
دوره های آموزشی این شرکت، اذعان کرد: دوره های کاربردی 
و به  ویژه آموزش حین کار، مهارت عملی را در اختیار فراگیران 
می گذارد و در پایان دوره فراگیران را آماده کار می کند. در مقایسه، 
هدف یک دوره تحصیلی آکادمیک این است که یک پایه علمی 
قوی در یک موضوع خاص برای دانشــجویان فراهم شود تا 
اینکه آن ها را آماده کار کند. دوره های حرفه ای شامل آموزش 
علمی، تمرین صنعتی و دوره های کارآموزی  می شوند و به طور 
معمول در یــک زمینه خاص به جای درک مبهم از موضوع، 
جزئیات زیادی را شامل می شود. در نتیجه مقدار قابل توجهی 

دانش و مهارت مورد نیاز برای یک شغل به دست خواهد آمد.
 اقدامات مجتمع فولاد سنگان

 در زمینه جانشین پروری
محمدی رفیع در خصوص اقدامات مجتمع فولاد سنگان در 
زمینه جانشین پروری به خبرنگار پایگاه خبری و تحلیلی »فلزات 
آنلاین« گفت: این مجموعه در حوزه جانشین پروی، با تشکیل 
هسته دانشی فولاد سنگان تحت عنوان باشگاه مدرسان داخلی 
و توامان پروژه های آکادمیک کوچینگ در فولاد سنگان، سنگ 
بنای مدیریت استعدادها در ســازمان و جانشین پروری را بنا 
کرده اســت.وی در پایان یادآور شد: امروزه از حوزه آموزش به 
عنوان یار اســتراتژیک سازمان یاد می شود و این مهم محقق 
نخواهد شد جز اینکه واحد آموزش برای کلیه اقدامات پیش  رو 
دارای برنامه و عمل باشد. در این راستا، واحد آموزش و توسعه 
سرمایه های انسانی فولاد سنگان بر اساس اهداف و راهبردهای 
کلان شرکت در امر توسعه سرمایه های انسانی و در چارچوب 
سیاست های ابلاغی از سوی شرکت مادر، اهداف و راهبردهای 

خود را تدوین و عملیاتی کرده است.

معاون توسعه سرمایه های انسانی فولاد سنگان:

فولاد سنگان، سنگ  بنای مدیریت استعدادها را در باشگاه مدرسان داخلی بنا کرد

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه شهرستان ساری 

ــه در  ــه 1401/04/22 ک ــماره 140160310456003125 مورخ ــر رأی ش براب
هیــأت موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیت ثبتــی اراضــی و ســاختمان های 
فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی منطقــه 2 ســاری تصرفــات مالکانــه 
اســداله آقــا بــرار نتــاج فرزنــد رضــا بــه شــماره ملــی 2090417544 نســبت بــه 
ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن بــا بنــای احداثــی بــه مســاحت 126/15 مترمربــع 
قســمتی از پــا 3- اصلــی واقــع در قریــه آزادگلــه بخــش چهــار ثبــت ســاری. 
لــذا بــه منظــور اطــاع عمــوم در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود 
در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی 
ــه مــدت دو مــاه  ــخ انتشــار اولیــن آگهــی ب داشــته باشــند مــی تواننــد از تاری
ــدت  ــس از اخــذ رســید، ظــرف م ــن اداره تســلیم و پ ــه ای ــراض خــود را ب اعت
یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی 
تقدیــم نماینــد، بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول 
اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد./ م الــف: 1362745

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/05/22 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/06/06
بهنام سراج پور
 مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه دو ساری 7763

ــتری  ــی دادگس ــی حقوق ــوم دادگاه عوم ــعبه س ــه 140034920000448616 ش ــده کاس پرون
شهرســتان رودســر تصمیــم نهایــی شــماره 140134390002391516  خواهــان اقــای رضــا 
ــر  ــتان چابکس ــر شهرس ــتان رودس ــان شهرس ــتان گی ــانی اس ــه نش ــم ب ــد قاس ــه فرزن ــی تیس خلخال
خیابــان امــام خمینــی نبــش ک خــزر 3 – خوانــدگان :   شــبنم خلخالــی فرزنــد خلیــل 2-   مینــا 
ترابــزاده 3- شــقایق خلیــل زاده فرزنــد خلیــل 4- نیلوفــر خلخالــی فرزنــد خلیــل همگــی بــه نشــانی 
ــی  ــه بررس ــت ب ــا عنای ــک دادگاه ب ــمی مل ــند رس ــم س ــه تنظی ــزام ب ــته : ال ــکان خواس ــول الم مجه
ــه صــدور  ــل مبــادرت ب ــه شــرح ذی ــده ختــم رســیدگی را اعــام و ب ــات پرون مجمــوع اوراق ومحتوی
رای مــی نمایــد. رای دادگاه : در خصــوص دعــوی اقــای رضــا خلخالــی بطرفیــت خانــم هــا 1-مینــا 
ــزام خوانــدگان بــه حضــور در  ــر ال تــراب زاده 2-نیلوفر3-شقایق4-شــبنم جملگــی خلخالــی مبنــی ب
ــی از  ــی 2379 فرع ــاک ثبت ــکونی پ ــان مس ــدانگ اپارتم ــمی شش ــند رس ــم س ــه و تنظی ــر خان دفت
ــام  ــه انضم ــال ب ــغ 21/000/000 ری ــه مبل ــوم ب ــی مق ــه 6 تفکیک ــی قطع ــی از 312 اصل 2044 فرع
خســارت دادرســی بــه شــرح متــن دادخواســت تقدیمــی ســپس دادگاه در خصــوص وضعیــت ثبتــی 
ــه  ــی نام ــتعام و ان اداره مل ــای اس ــاک کاچ ــناد و ام ــت اس ــته از اداره ثب ــوع خواس ــک موض مل
ــت  ــا عنای ــذا دادگاه ب ــی ه ــود عل ــوم نم ــتعام را مرق ــخ اس ــماره 20001312-1400/10/15 پاس ش
بــه بررســی محتویــات پرونــده علــی الخصــوص بیــع نامــه شــماره 87891 مــورخ 96/2/28 و ســند 
ــر  ــی ب ــک مبن ــد بان ــی تائی ــر و گواه ــه 73 چابکس ــورخ 96/3/1 دفترخان ــماره 31355 م ــت ش وکال
ــان  ــوای خواه ــر دع ــه 73 چابکس ــماره 26127 دفترخان ــند ش ــماره 20040/49 و س ــه ش ــویه ب تس
را وارد تشــخیص داداه و باســتناد مــوارد 29 و 140 و 219 و 220 و 221 و 223 و 338 و 362 
قانــون مدنــی و مــواد 22 و 46 و 47 و 48 قانــون ثبــت و مــواد 198 و 519 ق ا د م حکــم بــه الازم 
ــه پــاک ثبتــی 2379 فرعــی  ــه تنظیــم ســند رســمی ششــدانپ اپارتمــان مســکونی ب ــدگان ب خوان
از 2044 فرعــی از 312 اصلــی قطعــه 6 تفکیکــی در یکــی از دفاتــر اســناد رســمی بــه نــام خواهــان 
صــادر و اعــام مــی نمایــد و همچنــان خوانــدگان را بــه پرداخــت مبلــغ 1/785/541 ریــال از بابــت 
خســارت دادرســی محکــوم مــی نمایــد رای صــادره غیابــی و ظــرف مــدت بیســت روز پــس از ابــاغ 
ــر  ــد نظ ــال تجدی ــت روز قب ــدت بیس ــرف م ــس از ظ ــعبه دادگاه و پ ــن ش ــی در همی ــل واخواه قاب
اســتان گیــان مــی باشــدضمنا در اجــرای تبصــره ذیــل مــاده 302 ق ا د م مفــاد رای یــک بــار در 

ــاغ گــردد.  ــه هــای کثیرالانتشــار اب یکــی از روزنام
تقی بابا زاده – رئیس شعبه سوم دادگاه حقوقی رودسر 7728

به مناسبت فرا رسیدن ایام پرحزن و اندوه محرم و سوگواری شهادت سرور و سالار 
شهیدان حضرت اباعبدالله الحسین)ع(، تعداد ۱۲۰۰ بسته مواد غذایی خشک توسط 
شــرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان میان شهروندان کم برخوردار توزیع 

گردید.
این اقدام در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی صنعت نفت، توسط پایگاه مقاومت بسیج این شرکت 
به اجرا درآمد و طی آن تعداد ۱۲۰۰بسته مواد غذایی به ارزش تقریبی ۰۰۰ر۰۰۰ر۱۰ ریال شامل برنج، حبوبات، 
ماکارونی، پروتئین گیاهی، رب گوجه و چای تهیه و جهت توزیع میان شهروندان کم برخوردار شهرهای 

مسجدسلیمان، لالی و هفتکل در اختیار اداره و مبادی مربوطه قرار گرفت.
یادآوری می نماید شــرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدســلیمان پیش از این نیز در سال ۱۴۰۰ تعداد 
۳۰۰۰ بســته نوشــت افزار و بیش از ۴۱۰۰ بسته مواد غذایی کمک معیشتی را با صرف هزینه ای بالغ بر 

۰۰۰ر۰۰۰ر۲۰۰ر۳۱ ریال میان شهروندان کم برخوردار شهرهای حوزه عملیاتی توزیع نمود.

رئیس راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان نور از اجرای عملیات خط کشی در سطح 
محورهای اصلی این شهرستان بطول ۲۰ کیلومتر از ابتدای سال جاری تاکنون خبر داد.

سید صمد مصطفی نژاد اظهار داشت : عملیات خط کشی در سطح محورهای پر تردد وازک به بلده و بلده به 
پل زنگوله به اجرا در آمد.وی ادامه داد: این اداره به منظور افزایش ایمنی محورها ، هدایت وسایل نقلیه و آگاهی 
دادن به کاربران راه بخصوص در شب با دید محدود ، تفکیک باندهای رفت و برگشت در نقاط بدون جدا کننده 
وسط و کاهش میزان تصادفات و سوانح رانندگی عملیات اجرای خط کشی را در سطح محورهای این استان 
در دستور کار خود قرار داد.وی در ادامه به اقدامات ایمن سازی این اداره در سطح محورهای تحت پوشش خود 
اشاره و تصریح کرد: اقدامات ایمن سازی از قیبل تامین روشنایی و رفع خاموشی ، پاکسازی و زیبا سازی حریم 
راه ها ، شانه سازی ،رنگ آمیزی پایه های تابلو و نرده های پل، آشکارسازی نقاط پر تصادف، نصب انواع علائم 
اخطاری قوس، مسیرنما و خطر نما، تعمیر و بازسازی و نصب گاردریل، ساماندهی و افزایش اثر بخشی علایم در 

طول محورها تنها بخشی از اقدامات ایمن سازی این اداره  از ابتدای سال تا به امروز بود. 

با هدف ارتقا و افزایش ایمنی صورت گرفت؛به مناسبت ماه محرم انجام شد؛

 توزیع 1200 بسته مواد غذایی 
توسط شركت نفت و گاز مسجدسلیمان

 عملیات خط كشی در 20 كیلومتر
 از راههای شهرستان نور 

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز گفت تخصیص ۶۵۶ قطعه زمین براي 
طرح نهضت ملی مسکن در استان البرز پیش بیني شده است.

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری البرز اعلام کرد: ۶۵۶ قطعه زمین برای ساخت ۸۵ هزار واحد 
مسکونی طرح نهضت ملی مسکن در این استان پیش بینی شده است. این گزارش مي افزاید آقای جاویدپور 
گفت: با توجه به وسعت کم و تراکم جمعیتی بالا در استان البرز، تهیه زمین با مشکلاتی همراه است، اما با 
این وجود در این استان، ۶۵۶ قطعه زمین برای طرح نهضت ملی مسکن پیش بینی و جانمایی شده است که 
ساخت حدود ۸۵ هزار واحد مسکونی در این اراضی خواهیم داشت. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
البرز افزود: از سال ۹۸ تاکنون حدود ۲۳۰ هزار نفر متقاضی مسکن در البرز نام نویسی شده اند که حدود ۱۳۰ 
هزار نفر آنان حائز شرایط شناخته شدند. وی ادامه داد: تاکنون اسامی ۲۰ هزار متقاضی مسکن در استان البرز 
نهایی شده که برای ۶ هزار و ۵۰۰ نفر آنها ساخت واحد مسکونی در دستور کار قرار گرفته است. در مجموع 
تاکنون برای ۲۱ هزار خانوار ساخت مسکن در قالب طرح نهضت ملی مسکن در برنامه کار قرار گرفت است.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز خبرداد

 تخصیص  زمین 
به طرح نهضت ملی مسکن در استان البرز 
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